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هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

وجود پیامبر)ص( و استغفار مانع عذاب الهی
»)ای پیامبر!( تا تو در میان آنها )کافران( هســتی، 
خداوند آنها را مجازات نخواهد کرد، و )نیز( تا استغفار 
می کنند، خدا عذابشان نمی کند.«                                         
انفال- ۳۳

صفحه ۳
 شنبه ۱8 آذر ۱۳۹۶ 

۲0 ربیع الاول ۱4۳۹ - شماره ۲۱۷8۷

گفت وگوی شبکه ۳ با نویسنده منتقد 
دولت پخش نشد!

قسمت دوم برنامه »سختانه« با حضور »شهریار زرشناس« بدون اطلاع 
قبلی از پخش بازماند!به گزارش خبرنگار کیهان، در حالی که دومین قسمت از 
برنامه گفت وگومحور »سختانه« در جدول پخش شبکه سوم سیما قرار گرفته 
بود و قرار بود این برنامه، پنجشنبه شب ساعت 22:40 روی آنتن برود، اما این 
برنامه پخش نشد.نکته قابل تأمل این است که این قسمت از برنامه »سختانه« 
به گفت وگو با شــهریار زرشناس، نویسنده و نظریه پرداز اصولگرا اختصاص 
داشت. وی در اغلب نوشته ها و گفتارهای خود به نقد  اشرافیت و سرمایه داری 
می پردازد و سیاست های اقتصادی دولت را به چالش می کشد. زرشناس قرار 
بود در این برنامه نیز طی گفت وگویی چالشــی با مجری، درباره دیدگاه های 
خود توضیح دهد، اما این برنامه علیرغم تبلیغات قبلی، پخش نشد. این درحالی 
اســت که قسمت اول برنامه »سختانه« با حضور محمد قوچانی، روزنامه نگار 
به اصطلاح اصلاح طلب و ســردبیر ســابق برخی از رسانه های زنجیره ای که 
حامی سیاست های اقتصادی دولت است، بدون هیچ مشکلی روی آنتن رفته 
بود.روابط عمومی سیما و همچنین روابط عمومی شبکه سه، به طور رسمی 
توضیحی درباره علت ممانعت از پخش صحبت های شهریار زرشناس نداده اند.

انتقاد کارشناسان از پوستر بی هویت یک جشنواره بین المللی
نحوه طراحی پوستر جشنواره ها 

باز هم حاشیه ساز شد!
به گزارش خبرنگار کیهان، در شرایطی که یازدهمین دوره جشنواره فیلم 
مستند »سینما حقیقت« یک جشنواره تخصصی در زمینه مستندسازی است 
اما پوستر طراحی شده برای این جشنواره هیچ ارتباطی با موضوع آن ندارد. 
این درحالی است که پوستر یک جشنواره، معرف هویت و هدف آن جشنواره 
است. اما در پوستر این جشنواره، تنها عدد 11 که نشان دهنده دوره برگزاری 
آن اســت قرار دارد و حتی یک عنصر فرهنگی یا سینمایی یا نشانه ای که با 
توجه به بین المللی بودن این جشنواره، گویای فرهنگ ایرانی در جهان باشد 
هم نیست!پوستر یازدهمین جشنواره سینماحقیقت با انتقاد کارشناسان مواجه 
شده است.محمد دیندار، مستندساز در این باره نوشت: »پوستر جشنواره سینما 
حقیقت نیز مانند محل برگزاری آنکه مجتمع فروش برندهای خارجی است، 
فاقد عناصر و نمادهای شاخص فرهنگی کشورمان است.«یاراحمدی، طراح و 
گرافیست هم نوشت: »با وجود آشنایی طراح به گرافیک، اما پوستر جشنواره 
سینما حقیقت فاقد نشانه ها و شاخصه های فرهنگی کشورمان و فاقد نشانه های 

یک جشنواره مستند و سینمایی است.«
فضای مجازی

 هنر و تجربه مدیر دولتی را برملا کرد!
یکی از مدیران سینمایی دولت، الفاظی موهن و غیراخلاقی را به مجری 
صداوسیما نسبت داد.به گزارش خبرنگار کیهان، معمول است که کارشناسان 
فرهنگی از انتشــار مطالب توهین آمیز توســط برخی از مردم در شبکه های 
اجتماعی انتقاد می کنند. اما این بار یک کارشناس فرهنگی که از قضا مدیر 
یکی از بخش های ســازمان ســینمایی دولت هم هســت، از فضای مجازی 
اســتفاده غیراخلاقی کرده اســت!چند روز قبل، یکی از مجریان صداوسیما 
به خاطر کشته شــدن رهبر کودتای یمن به ملت یمن تبریک گفت و آرزو 
کرد که خائن ها در ایران هم به سرنوشت وی دچار شوند.این سخن، واکنش 
عصبی مدیر گروه هنر و تجربه را برانگیخت و وی در صفحه شــخصی خود، 
الفاظی دور از شــأن یک کارشناس فرهنگی را علیه همکار رسانه ای خود به 
کار برد. این درحالی است که این مدیر می توانست همچون عنوان گروه تحت 
مدیریت خود، از هنر و تجربه خویش استفاده کند و به طور منطقی به نقد 
صحبت های مجری تلویزیونی بپردازد. اما نوشــتن عبارات موهن توسط این 
مدیر، بیش از آنکه به مجری مذکور آسیب برساند، برملا کننده سطح فکر و 

اندوخته فرهنگی این مدیر است!
تولید »سلمان فارسی« و »حضرت موسی)ع(« 

در اولویت تلویزیون
معاون ســیما گفت: هم اکنون دو سریال الف ویژه »حضرت موسی )ع(« 
و »ســلمان فارسی« در فهرست تولید این دسته از سریال هاست که سریال 
»ســلمان فارســی« به کارگردانــی داوود میرباقری بــه مرحله پیش تولید 
نزدیک  تر اســت.مرتضی میرباقری با  اشــاره به توانمندی داوود میرباقری در 
تولید ســریال های تاریخی گفت: آشنایی کامل این کارگردان با ظرفیت های 
هنری تاریخ ایران و اسلام و  اشتیاق وی برای به ثمر رساندن این پروژه بزرگ 
تاریخی، رســانه ملی را به تولید این اثر ماندگار هنری ترغیب کرده است و 
امیدواریم هرچه زودتر مراحل پیش تولید این پروژه آغاز شــود.معاون سیما 
ادامه داد: هم اکنون سریال »سلمان فارسی«، روند انتخاب لوکیشن را پشت 
سر گذاشته و با بررسی مراحل نهایی نگارش فیلمنامه و طراحی های هنری 
و گســتره جغرافیایی، پروژه وارد مرحله پیش تولید شــده است.وی با  اشاره 
به اتمام نگارش 20 قســمت اولیه از این سریال تأکید کرد: سریال »سلمان 
فارسی« در دو بخش کودکی سلمان تا رحلت پیامبر)ص( و بازگشت سلمان 
به مدائن طراحی شده است و در 40 قسمت روی آنتن خواهد رفت.میرباقری 
توضیح داد: بخش اول در یک مرحله و بخش دوم در ســه مرحله تولید و به 
تصویر کشیده خواهد شد. زندگی سلمان در ایران در منطقه جی و تیسفون، 
آشنایی سلمان با مسیحیت در بیزانس و ورود سلمان به حجاز و آشنایی اش 
با پیامبر اکرم )ص( مهم ترین فصل های بخش دوم این پروژه است. وی انتخاب 
لوکیشــن برای این دو بخش را مهم تریــن دغدغه این روزهای عوامل تولید 
سریال »سلمان فارسی« دانست و گفت: انتخاب لوکیشن برای ایران باستان 
قبل از اسلام و مسیحیت دوره بیزانس در حال بررسی است و لوکیشن حجاز 

نیز در شهرک سینمایی نور آماده خواهد شد.
اخراج مجری تلویزیون عربستان

 به خاطر انتقاد از ترامپ!
»علا الفارس« مجری اردنی شبکه ماهواره ای »MBC« عربستان در پی 
نوشــتن توئیتی جنجالی درباره تصمیم ترامپ در مورد قدس از این شــبکه 
اخراج شد.به گزارش شفقنا به نقل از الشرق، الفارس در توئیتی نوشت: »ترامپ 
زمان اعلام قدس به عنوان پایتخت اسرائیل را بیهوده انتخاب نکرد. وی این 
تصمیم را پس از ســفر به کشــورهای ما و پس از آنکه یقین حاصل کرد که 
اعراب این اعتراف را امشــب محکوم می کنند و فردا از آن تمجید می کنند، 
اتخاذ کرد.«توئیت الفارس موجی از واکنش های کاربران سعودی را در توئیتر 
در پی داشت و وی را پس از  اشاره به سفر اخیر ترامپ به عربستان، به اهانت 
به این کشــور متهم و بیان کردند که این توئیت اهانت به عربســتانی ها و 
تمسخر موضع عربستان درباره قدس است.از سوی دیگر رسانه های سعودی 
از اخراج این مجری اردنی از شبکه ام بی سی خبر دادند.این در حالی است که 
علا الفارس پس از هجمه شدید علیه خود، توئیت مذکور را حذف و آن را با 
این توئیت جایگزین کرد: »ترامپ بیهوده زمان اعلام قدس به عنوان پایتخت 

اسرائیل را انتخاب نکرد، امشب محکوم می کنیم و فردا تمجید می کنیم.«
کارگردان »امپراتوری شیطان« 

سریال انقلابی می سازد
سریال »سپیدرود« به کارگردانی پرویز شیخ طادی در شمال کشور کلید 
می خورد.به گزارش فارس، فیلم نامه این ســریال به طور کامل توسط فرهاد 
پورســعیدی نوشــته شده است و گروه تولید مشــغول بازبینی لوکیشن در 
شــمال کشور هستند.از لوکیشن های اصلی این سریال 26 قسمتی می توان 
به رشــت و تهران  اشاره کرد. قصه ســریال از شمال شروع شده و به تهران 
می آید و سکانس های پایانی نیز در شمال تصویربرداری خواهد شد.همچنین 
نقش محوری ســریال به عهده یک نوجوان اســت که هنوز انتخاب نشــده 
است.»سپیدرود« به کارگردانی پرویز شیخ طادی و تهیه کنندگی اسدالله اعلایی 
کــه در کارنامه خود تولید برنامه موفق نیمرخ را دارد، به حضور نوجوانی در 
یکی از روســتاهای شمال و تلاش و نقش او و خانواده اش در مبارزه با رژیم 
ستمشاهی می پردازد. این سریال از زمستان امسال وارد مرحله تولید شده و 

برای پخش در دهه فجر سال ٩٧ آماده می شود.
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مــردم و نمازگزاران جمعه سراســر ایران 
اسلامی پس از اقامه نماز جمعه در محکومیت 
اقدام آمریکا و رژیم صهیونیســتی در انتقال 
پایتخت این رژیــم از تل آویو به بیت المقدس 
راهپیمایی کردند و خشم و انزجار خود از این 

اقدام خصمانه و غاصبانه را فریاد زدند.
به گزارش فارس، این محکومیت ها پس از آن آغاز 
شد که دونالد ترامپ رئیس جمهور آمریکا اعلام کرد 
کشورش قدس را به عنوان پایتخت رژیم صهیونیستی 
به رسمیت شناخته و سفارت خود را از تل آویو به این 

شهر انتقال می دهد.

راهپیمایــان تهرانی در حالیکــه پلاکاردهایی با 
مضمون حمایت از فلســطین و تاکید بر راه مقاومت 
در برابر رژیم اشــغالگر قدس در دست داشتند، شعار 
»مرگ بر آمریکا« و »مرگ بر اســرائیل« سر دادند و 

پرچم آمریکا و این رژیم را به آتش کشیدند.
قدس تا ابد پایتخت فلسطین باقی خواهد ماند

تظاهرکننــدگان در این راهپیمایی که به صورت 
همزمان در سراســر کشــور نیز برگزار شد، با صدور 
قطعنامه ای مواضع خود را در قبال توطئه اخیر آمریکا 

و رژیم صهیونیستی اعلام کردند.
در این قطعنامه آمده اســت: تصمیم شیطانی و 
نابخردانۀ آمریکای جنایتکار و ام الفساد قرن در حمایت 
بی چون و چرا از جنایات وحشیانه، آشکار و ضد بشری 
رژیم ســفاک،  اشغالگر و تروریست پرور صهیونیستی 
در انتقال ســفارت خود از تل آویو به بیت المقدس و 
به رسمیت شــناختن قدس به عنوان پایتخت رژیم 
مجعول صهیونیســتی، صفحه ای جدید از حلقه های 
رذیلانۀ جنایت و صحنه ای جدید از خباثت و خیانت 
آمریکا و صهیونیسم مستکبر و متوحش را در مقابل 
چشمان میلیون ها انسان آزادۀ جهان به نمایش در آورد.

در ایــن قطعنامــه تأکید شــده اســت: مـــا 
تـظاهرکنندگان، همچنان آمریکا را شیطان بزرگ و 
دشمن شمارۀ یک بشریتّ و عامل اصلی ناامنی و جنگ 
در منطقه و جهان دانسته و مراتب نفرت و خشم قلبی 
خود از این ددمنشی و سیاست های خصمانه به ویژه 
از تصمیم ابلهانۀ ترامپ در انتقال سفارت خود به بیت 
المقدس و رسمیت شناختن قدس به عنوان پایتخت 

رژیم صهیونیستی را اعلام می نماییم.
مردم فهیم ایران در پیروی از فرمایشات مقام معظم 
رهبری باور دارند که مسئله فلسطین، امروز در رأس 
مسائل سیاسی امت اسلام است و همه موظفند برای 

آزادی و نجات ملت فلسطین تلاش و مجاهدت کرده 
و در این مسیر پایدار خواهیم ماند.

تظاهرکنندگان تصریح کردند: سرزمین فلسـطین، 
بزرگتـــر از آن اســت که ترامپ بتوانــد با این گونه 
تصمیمــات، تاریــخ آن را تغییر دهد و به رســمیت 
شــناختن قدس به عنوان پایتخت رژیمی اشغالگر و 
تروریســت پرور، به هیچ وجه اعتبار قانونی نداشته و 

قدس تا ابد پایتخت فلسطین باقی خواهد ماند.
تظاهرکنندگان حاضر، با الهام از آموزه های مکتب 
انسان ســاز اسلام و رهنمودهای حکیمانه رهبر کبیر 
انقلاب و بنیانگذار نظام مقدس اسلامی حضرت امام 
خمینــی )رضوان الله تعالی علیه( و امام المســلمین، 
مقام معظم رهبری حضرت آیت الله العظمی خامنه ای 
)مدظله العالی( همچنان از مســتضعفین و مظلومین 
جهان خاصه مردم مظلوم و قهرمان فلسطین در برابر 
جنایات ســفاکانۀ رژیم مستکبر آمریکا  و  اشغالگران 
قدس شــریف حمایت کرده و به آرمان آزادی قدس 

شریف پایبند خواهیم ماند.
در این قطعنامه همچنین آمده است: ملت بزرگ 
و شــجاع ایران، این تصمیم نابخردانه ترامپ و رژیم 

صهیونیســتی را به نوعی اعلام جنگ با فلســطین و 
دنیای اســلام دانسته و در مقابل این زیاده خواهی و 
حرکت شــیطانی، همچنان مقاوم ایستاده و از آرمان 

فلسطین دفاع خواهند کرد.
با تشکیل حلقه اتحاد و قرائت بیانیه صورت گرفت
اعتراض مردم و دانشجویان مشهد به انتقال

سفارت آمریکا به بیت المقدس
جمعی از دانشجویان و مردم مشهد عصر پنج شنبه 
با حضور در صحن قدس حرم مطهر رضوی و تشکیل 
حلقــه اتحاد بــا قرائت بیانیه ای اعتــراض خود را به 
انتقال ســفارتخانه آمریکا از تل آویو به بیت المقدس 

اعلام کردند.
به گزارش خبرگزاری ها، در این بیانیه آمده است: 
ســران جنایتکار آمریکا که در همه ایــام از حربه و 
دسیســه چینی در عرصه نظامی تــا تفرقه انگیزی و 
فتنه انگیــزی کوتاهی نکرده اند این بــار نیز در اقدام 
غیرقانونی و مســتکبرانه برای ســرپوش گذاشــتن 
برشکست های خود دم از انتقال سفارت منحوس خود 
به قدس می زنند و هم پیمانان صهیونیست آنان نیز به 
طمع و خیال خام از انتقال پایتخت سخن می گویند.

این بیانیه می افزاید: آنچه از ســوی ســران استکبار 
مطرح شده چیزی جز عجز و فرومایگی از سیاست های 
شکست خورده و ابلهانه آنها نیست و امید است که این 
امر زمینه ساز انتفاضه جهانی امت اسلام تا نابودی کامل 
رژیم صهیونیستی شود و این رفتار حمایت گونه سران 
استکبار بیش از هر چیز نشانه ای برای افرادی است که 
خیال مذاکره و سازش با قدرت های امپریالیستی در 
سر می پروراندند و توافق نامه های ننگینی چون پیمان 

اسلو را بر ملت فلسطین تحمیل کردند.
در بخش دیگر بیانیه آمده است: وقایع اخیر قدس 
بار دیگر پوشالی بودن تمام پیمان ها و تعهدات سران 
جنایتکار اســتکبار را نمایان ساخت و رئیس جمهور 

تظاهرات سراسری مردم ایران اسلامی
در محکومیت انتقال پایتخت رژیم صهیونیستی به بیت المقدس

احمــق و جاهل آمریکا بایــد بداند که با این تصمیم 
جاهلانــه موجبــات نابــودی هرچه ســریع تر رژیم 

صهیونیستی را فراهم می آورد.
امروز تنها راه حل نجات بخش امت اسلام، اتحاد و 
همدلی و خیزش انتفاضه جهانی است چرا که وقایع 
اخیر نمایان ســاخت که هیچ راه حلی به جز انتفاضه 
مردمی و مسلح ســازی کرانه باختری تا نابودی کامل 
رژیم اشغالگر قدس و تشکیل دولت مردمی منتخب 
ملت فلســطین وجود ندارد و ادعاهای سازشگران و 
تصمیم ها و تفاهم های پوشالی بین المللی هیچ گرهی 
از مشکلات ملت فلسطین نمی گشاید و توصیه برادرانه 
ما به سران سازشگر و سرسپرده غرب ملت های اسلامی 
و عربی آن است که تا دیر نشده به جنبش های مردمی 
مقاومت بپیوندند درغیر این صورت بعید نیســت که 
سرانجام شوم و پلید فرعون های جاهل همچون حسنی 
مبارک و علی عبدالله صالح در انتظار آنها باشــد و ما 
مردم مسلمان، جنبش دانشجویی و تشکل های مردمی 
ایران اسلامی اعلام می کنیم که به زودی شاهد پیروزی 
نهایــی جبهه مقاومت و برپایی نماز وحدت از صحن 

قدس رضوی تا مسجدالاقصی خواهیم بود.

خطیب جمعه تهران با  اشاره به تصمیم ترامپ در 
انتقال پایتخت اسرائیل از تل آویو به قدس، گفت: اقدام 
اخیر ترامپ، غصب مضاعف است و جهان اسلام باید 

در برابر این تجاوز بایستد.
به گزارش مهر، آیت الله سید احمد خاتمی در خطبه های 
نماز جمعه تهران با  اشاره به تصمیم ترامپ در انتقال پایتخت 
اســرائیل از »تل آویو« به »قدس« گفــت: این اقدام فریاد 
جهان را درآورده اســت. حتی هم پیمانان آمریکا دادشــان 

درآمده است.
وی افزود: برخی مســئولان آمریکایی گفته اند که این 
رئیس جمهور تازه به دوران رســیده، مشــکل روانی دارد و 
باید تا دیر نشده این روانی را درمان کنیم وگرنه کار دست 

بشریت می دهد.
امــام جمعه موقت تهران اظهار داشــت: در طول این 
٧0 سال که از اشغال فلسطین می گذرد، دنیای استکبار به 
طور مداوم، حامی این اشغال ظالمانه بوده است. اقدام اخیر 
ترامپ، غصب مضاعف است و جهان اسلام باید در برابر این 

تجاوز بایستد.
آیت الله خاتمی با بیان اینکه علاوه بر محکومیت، اقدام 
عملی هم بایــد در برابر این تجاوز صــورت بگیرد، گفت: 
بنابر اظهارات دبیرکل حزب الله لبنان، همه کشــورها باید 
سفیرانشان را فرا بخوانند و سفارتخانه های اسرائیل در همه 

جهان را ببندند.
وی تاکیــد کرد: هم آمریکا و هم رژیم صهیونیســتی 
می بینند که مدتی این شــلوغ کاری ها ادامه پیدا می کند 
و پس از آن تمام می شــود؛ اما نباید تمام شــود. این فریاد 
و خروش تا زمان عقب نشــینی کامل رژیم صهیونیستی از 
اقــدام اخیرش باید ادامه پیدا کند. امام جمعه موقت تهران 
تصریح کرد: ترامپ با این اقدام، قلم قرمزی بر تمام مذاکرات 
این هفتاد ســال اخیر کشید. فقط انتفاضه، راه درمان قصه 
فلســطین است. این انتفاضه هاســت که روز اسرائیل را به 

شام تبدیل می کند.
آیت الله خاتمی اظهار داشت: مسلمان باید غیرت داشته 
باشــد. اگر امروز نمی خواهید فریاد بکشید، پس چه زمانی 

می خواهید فریاد بکشید؟ انسانیت شما کجا رفته است.
استاد درس خارج حوزه تصریح کرد: اینها )فلسطینی ها( 
عرب اند پس چرا فریاد نمی زنید؟ این ها مسلمان اند پس چرا 
از قبله اول مسلمین دفاع نمی کنید. در این ماجرا، هر فردی 
به میدان نیاید و فریاد نزند، بی غیرت اســت. وی در بخش 
دیگری از خطبه ها بیان داشت: اگر دشمنان بتوانند جابجایی 
صورت بدهند و فرهنگ اسلامی جایش را به فرهنگ دیگران 

بدهد، تردید نکنید که فرهنگ اسلامی آسیب دیده است.
امام جمعه موقت تهران با  اشاره به پدیده ناتوی فرهنگی 
و تهاجم فرهنگی، گفت: این پدیده ها برای درک این خطر 
و خطرناک بودن این رخنه است. نقش اول در این عرصه را 

علما و نخبگان و فرهیختگان دارند.
آیــت الله خاتمی تصریح کــرد: فرهیختگان و نخبگان 
نباید در برابر انحراف فرهنــگ آرام بگیرند. اقتدار دیگران 

برای تجاوزگری است اما اقتدار ما برای بازدارندگی است.

وی تاکید کرد: برای اینکه گرگ های مســتکبر خیال 
تجاوز را به خود راه ندهند، موشــک می ســازیم و هر چه 
بتوانیم به برد موشــک های خــود اضافه می کنیم تا خواب 
راحت از چشــم کاخ سفیدنشینان گرفته شود. امام جمعه 
موقت تهران با  اشــاره به نامه رئیس  سازمان سیا به سردار 
سلیمانی، گفت: برخورد قاطع سردار سلیمانی با نامه رئیس 
 سازمان اطلاعاتی آمریکا، برخورد عزتمندانه ای بود؛ سردار 

سلیمانی این نامه را بازنکرده بازگرداند.

آیــت الله خاتمی با  اشــاره به حرکــت علیرضا کریمی 
کشــتی گیر کشــورمان از رقابت نکردن با ورزشکار رژیم 
صهیونیســتی، اظهار داشــت: علیرضا کریمی در مصاف با 
ورزشکار رژیم صهیونیستی قرار نگرفت چون اصل این رژیم 
جعلی اســت؛ این موضع از پیروزی کمتر نیست. ما به این 
ورزشــکار می بالیم. وی با  اشاره به زلزله کرمانشاه، گفت: به 
طرف سرما می رویم و سرما در کرمانشاه شدید است. انتظار 
است که خدمات تسریع شود تا سه ماه سرمای زمستان، بر 

این داغ دیدگان سخت نگذرد.
امام جمعه موقت تهران افزود: مســئولان کشــور باید 
بدانند که کشــور ما زلزله خیز اســت. هر از چندگاهی در 
گوشــه ای از کشور، زلزله رخ می دهد. باید با برنامه ریزی ده 
ساله، پانزده ساله یا بیست ساله به استحکام بناها بپردازیم. 
آیت الله خاتمی خاطرنشــان کرد: فقط کشور ما نیست که 
زلزله خیز اســت؛ ژاپنی ها هم زلزله را باور و به اســتحکام 

بناهای خود توجه کرده اند.
روحانی ۴ دقیقه هم برای شنیدن
 صحبت دانشجویان وقت نگذاشت

به گزارش تســنیم، مجتبی بختیاری، نماینده اتحادیه 
دانشــجویی دفتــر تحکیم وحــدت در ســخنرانی پیش 
از خطبه هــای نماز جمعه تهران با  اشــاره به ســخنرانی 
رئیس جمهور در دانشگاه زاهدان، گفت: در سال های گذشته 
نمایندگان تشکل ها فرصت محدودی در اختیار داشتند تا 
پژواک صدای دانشجویان باشند، اما امسال این فرصت محدود 
حتی در حد 4 دقیقه هم در اختیار دانشجویان قرار نگرفت.

وی افزود: این رویداد از جنس عدم پاســخگویی دولت 
به مطالبات دانشجویان و در تعارض با شعارهای انتخاباتی 

رئیس جمهور بود.
بختیاری با بیان اینکه جنبش دانشجویی باید در رفتار 
آرمانگرا باشــد و در تمام امور خود تحکیم وحدت کند، با 
 اشــاره به زلزله کرمانشاه، خاطرنشان کرد: برخی مسئولین 
دولتی با ادبیات غلط خود نشان دادند مستضعفان جایگاهی 
در اندیشه آنان ندارند و هنگام ورود به حریم خصوصی مردم 

»فاخلع نعلیک« را رعایت نکردند.
لزوم برخورد قضایی با مروجان مذاکره موشکی

ایــن فعال دانشــجویی بــا محکوم کــردن اظهارات 
مداخله جویانه رئیس جمهور فرانسه درباره توان موشکی ایران، 
گفت: از دادستان می خواهیم اقدامات قضایی را درباره افرادی 
که در داخل کشور با دشمنان همراه شده و حرف از مذاکره 
موشکی می زنند انجام دهد. همگان باید بدانند ملت ایران 

در برابر برد موشک هایش کوتاه نخواهد آمد.

شــهرکرد- خبرنــگار کیهان: در آیین باشکوهی پیکر مطهر شــهید مدافع حرم »منصور عباسی 
هفشجانی« در شهرکرد تشییع شد. در این مراســم که اقشار مختلف مردم و خانواده های معظم 
شــهدا، ایثارگران و مسئولان حضور داشتند پیکر پاک این شهید پس از تشییع در گلزار شهدای 

این شهر به خاک سپرده شد.
در این آیین نماینده ولی فقیه در استان چهارمحال و بختیاری و امام جمعه شهرکرد بر پیکر شهید عباسی 
هفشجانی نماز اقامه کرد. شهید عباسی هفشجانی در نبرد با گروه های تکفیری تروریستی داعش به درجه رفیع 

شهادت نائل شده است.

تشییع پیکر پاک شهید مدافع حرم در شهركرد

حضرت آیت الله  العظمی خامنه ای در پیامی، درگذشــت 
امام  محمّدحسین سبحانی،  حجت الاسلام  والمسلمین شیخ 

جمعه  سابق گنبدکاووس را تسلیت گفتند.
متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به شرح زیر است: 

بسم الله الرحمن الرحیم
خانواده  محترم سبحانی

درگذشت مرحوم مغفور حجت  الاسلام آقای حاج شیخ محمّدحسین 
سبحانی را تسلیت عرض می کنم و رحمت و مغفرت الهی را برای ایشان 

مسألت می نمایم.
سیدعلی خامنه ای
۹۶/۹/۱۳

با صدور پیامی

رهبر معظم انقلاب اسلامی 
درگذشت حجت الاسلام سبحانی را تسلیت گفتند

قم- خبرنگار کیهان:
امام جمعه قم با اشاره به اقدام اخیر رئیس جمهور آمریکا در انتقال 
پایتخت رژیم غاصب صهیونیستی به بیت المقدس گفت: ترامپ با این 

اقدام احمقانه نابودی اسرائیل را تسریع کرد.
آیت الله سیدهاشــم حسینی بوشهری در خطبه های نمازجمعه قم که با 
حضور گسترده مردم انقلابی این شهر در مصلی قدس برگزار شد، افزود: این 
توطئه موجب خشم مسلمانان شده و آمریکا نیز همچون رژیم صهیونیستی 

در آتش این خشم خواهد سوخت.
وی اظهار داشــت: متأســفانه وادادگی و انفعال سران برخی کشورهای 
اسلامی سهم اصلی را در این توطئه دارد و جسارت ترامپ به دلیل همراهی 

سران خائن برخی کشورهای عربی صورت گرفت.
عضو مجلس خبرگان رهبری تصریح کرد: امروز قبله اول مســلمانان به 
عنوان پایتخت رژیم اشغالگر قدس شناخته شده و سکوت در برابر این تجاوز 
آشکار که حتی با مفاد قوانین بین المللی و حقوق بشر در تضاد است، خیانت 

به اسلام و مسلمین و پیامبر عظیم الشان اسلام است.
خطیب جمعه قم بیان داشت منابع سرشار خدادادی و نیروی انسانی فعال 
و جهادی جهان اسلام قادر است هر مستکبر و تجاوزگر و غاصبی را از روی 
زمین محو کند اما دشمنان با استفاده از سران خائن برخی کشورهای اسلامی 
این قدرت عظیم را متفرق و در برابر هم قرار داده اند تا آن را متلاشی کنند.

آیت الله حســینی بوشهری در ادامه به سرکوب فتنه عربستانی- اماراتی 
در یمن اشاره کرد و گفت: دشمنان مردم یمن قصد داشتند از درون یمن را 
درهم بشکنند و برای این اقدام علی عبدالله صالح را که تا دیروز به عنوان یک 
دیو معرفی می کردند، لباس فرشته پوشاندند اما آگاهی و هوشیاری مردم یمن 

این کودتا را عقیم و عامل داخلی آن را به درک واصل کردند.
وی افزود: این پیروزی مردم یمن موجب خالص شدن حاکمیت و انقلاب 
آن کشور شد و از این پس با قدرت بیشتری متجاوزین را تنبیه خواهند کرد.
امام جمعه قم همچنین موضوع مشکلات مردم مناطق زلزله زده به ویژه 
مردم اســتان کرمانشاه را خاطرنشان کرد و اظهار داشت:  هوا به شدت سرد 
اســت و بارندگی ها مشکلات را مضاعف کرده است لذا هم مردم و هم دولت 

و نهادهای انقلابی کمک کنند این مشکلات مرتفع شوند.

فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران گفت: دلیل تازگی انقلاب و 
نظام این است که انقلاب ما از جنس دین بوده و هرگز روح کهنگی 

به خود نخواهد گرفت.
سردار سرلشکر قاسم سلیمانی در مراسم تودیع و معارفه مردمی نماینده 
جدید ولی فقیه در اســتان کرمان که با حضور حجت الاســلام والمسلمین 
محمدی گلپایگانی رئیس دفتر مقام معظم رهبری، علیرضا رزم حسینی استاندار 
کرمان و فرماندهان نظامی و انتظامی در مصلی بزرگ امام علی شهر کرمان 
برگزار شد، اظهار داشت: خدا را شاکریم که با وجود و حضور آیت الله جعفری 

ما شاهد حضور حجت الاسلام علیدادی سلیمانی در استان کرمان هستیم.
سردار سلیمانی با  اشاره به اینکه شعار، اعتقاد، دلبستگی مردم به نظام و 
رهبری و اصول انقلاب روز به روز مستحکم تر شده است، افزود: امروز شاهدیم 
که جوانان ما و نسل های جدید عاشق  و پایبند به اصول و ولایت فقیه هستند.
وی با اشاره به اینکه در چارچوب طبیعی و با این دشمنی های گسترده و 
فضاهای کنونی و با گذشت زمان باید فرسایش و فاصله بین نسل های مختلف 
به وجود آید، افزود: دلیل تازگی انقلاب و نظام این است که انقلاب ما از جنس 
دین بــوده و هرگز روح کهنگی به خود نخواهد گرفت.فرمانده نیروی قدس 
سپاه پاسداران با بیان اینکه نکته مهمی که در خود دین نیز موثر است و اگر 
نباشد خود دین آسیب می بیند کسانی هستند که در نگهداری دین اثرگذار 
هســتند، گفت: روحانیون به عنوان کسانی که در نگهداری دین و اصول آن 
موثرند مهم ترین عامل برای زنده ماندن روح انقلاب بوده و توانستند مردم را 

در مسائل گوناگون دینی نگه دارند.
سردار سلیمانی با اشاره به اینکه از ابتدای انقلاب امام راحل نقش ارزنده ای 
داشــت و ما را با عمق اســلام آشــنا کردند، افزود: امام راحل جامعه فاسد 

شاهنشاهی را به جامعه اسلامی و امام زمانی مبدل کردند. 
وی با بیان اینکه امروز مقام معظم رهبری و ولایت فقیه دیده بانی می کنند 
از اسلام و انقلاب و مردم و مسائلی که می توانند به اسلام ضربه بزند، گفت: 
بیــن آنچه که ما می بینیــم و می فهمیم تا آنچه که ولی فقیه درک می کنند 

فاصله زیادی وجود دارد.
فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران با بیان اینکه روحانیت به دلیل انتصابش 
به ولایت فقیه نقش مهــم و تاثیرگذار دارد، تصریح کرد: امام جمعه به عنوان 
نماینده ولی فقیه در یک استان باید نزدیک ترین مشخصات و مختصات را به 

ولی فقیه داشته و خلاصه ولی فقیه در استان باشد.
به گزارش تسنیم، سردار سلیمانی با  اشاره به اینکه آیت الله جعفری در تمام 
دوران نمایندگی ولایت فقیه خود در استان کرمان به خوبی به این نماد و امانت 
عمل کرده است، گفت: آیت الله جعفری چه در دوران امام)ره( و چه در دوران 
مقام معظم رهبری در تمامی زمینه ها اعم از شخصی، اخلاقی، مردم داری، دفاع 
از مردم و اصول انقلاب، در پدر بودن، در اینکه تمامی اقشار را زیر چتر خود 
گرفتن و در مقابل عمل های انحرافی موضع گرفتن می توانیم شــهادت دهیم 
که ایشان به حق این منصب و جایگاه را در نزدیک ترین نقطه به مقام معظم 
رهبــری عمل کردند. وی با بیان اینکه ترویج معنویت و مذهب در جامعه و 
دفاع از حقوق مردم از وظایف نماینده ولی فقیه است، گفت: امام جمعه بودن 
یک منصب تشریفاتی نیست بلکه جایگاهی برای خدمت گذاری به مردم است.

امام جمعه قم:
اقدام اخیر ترامپ

 نابودی اسرائیل را تسریع کرد

سرلشکر سلیمانی:
انقلاب اسلامی از جنس دین است

خطیب جمعه تهران: و هرگز کهنه نمی شود

موشک می سازیم تا گرگ های مستکبر خیال تجاوز را به خود راه ندهند

رهبر معظم انقلاب: هر کجا که دفاع از فلســطین باشد، ما در 
آنجا حضور داریم.


